Unit 9 Vocabulary（1）课后练习
I. 请根据句意和所给的首字母填空。
1. When the time came to make the final decision for a course, I decide to apply for the one that r________ my interest.
2. To p_________ the friendship between our two schools, our school has appealed to the students to donate books to your Chinese class.
3. It is ridiculous for them to a________ to take possession of the moon.
4. We all can go out for a picnic this afternoon-- a_______ that the others agree.
5. They are always a________ with each other about money.
II. 翻译下列句子。
1. 为了积极主动地学习，我建议做以下五件事。
_____________________________________________________________________ 
2. 内心的声音表达你的个人意见，而外部的声音告诉你听到或读到的观点。
_____________________________________________________________________ 
3. 答案会引导你进一步学习，探究问题的过程有助于你更好地理解该主题。
_____________________________________________________________________ 
4. 如果你试图找出一个想法的来源，无论这个想法看起来多么不可思议，你都更有机会学到一些东西。
_____________________________________________________________________ 
5. 主动学习者不会根据第一印象或个人感受来判断人。
_____________________________________________________________________ 
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